
 

    P r o t o k ó ł   Nr XVIII/21 

 

z obrad XVIII Sesji  VIII Kadencji Rady Gminy Nowy Dwór z dnia 28 czerwca 2021r. 

Obrady sesji odbywały się w lokalu Nowodworskiego Ośrodka Kultury 

od godz. 1000 do godz.1040 

 

Obecni na obradach sesji radni: 

1. Andrukiewicz Piotr Adam 

2. Bobryk Maria 

3. Bubienko Roman 

4. Drożdżejko Paweł 

5. Gawrylik Przemysław 

6.   Kalenik Katarzyna 

7.   Kulmaczewska Krystyna   

8.   Możejko Marcin 

9.   Raducha Mirosław 

10. Rusiecki Kazimierz 

      11. Ryszkiewicz Mirosław 

      12. Sobolewski Stanisław 

13. Stasiulewicz Elżbieta 

      14. Szczurko Daniel 

 

Nieobecni na obradach sesji radni: 

1. Rutkowska Grażyna Danuta 

 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyli: 

Wójt – Pan Andrzej Humienny; 

Skarbnik – Pani Justyna Stasiulewicz; 

Inspektor ds. gospodarki nieruchomościami, rolnictwa i leśnictwa – Pan Grzegorz Rutkowski; 

Sołtysi z terenu gminy – lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. pkt 1 -2–go. 

 

Obrady XVIII  Sesji VIII Kadencji Rady Gminy otworzył i prowadził Przewodniczący Rady 

Gminy – Pan Stanisław Sobolewski. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sesji. 

Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach sesji uczestniczy 14 radnych,  a więc obrady są 

prawomocne. Przewodniczący wspomniał, że wszyscy radni otrzymali porządek obrad. 

  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad, który jednogłośnie został 

przyjęty  przez Radę Gminy  w składzie: Piotr Adam Andrukiewicz, Bobryk Maria, Bubienko 

Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska 

Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Ryszkiewicz Mirosław, 

Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel, w następującym brzmieniu: 



1) Otwarcie Sesji, powitanie  obecnych, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przyjęcie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Gminy Nowy Dwór.  

4) Informacja z działalności międzysesyjnej. 

5) Sprawozdanie z działalności Nowodworskiego Ośrodka Kultury za 2020 rok. 

6) Sprawozdanie z działalności Referatu Komunalnego za 2020 rok. 

7)   Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Nowy Dwór za 2020r. i przeprowadzenie nad nim 

      debaty. 

8)  Podjęcie uchwał: 

- w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Nowy Dwór; 

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy Nowy Dwór za 2020 r.  i 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy Nowy Dwór za 2020 rok; 

- w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Nowy Dwór absolutorium z tytułu wykonania 

  budżetu   gminy Nowy Dwór za 2020 rok; 

- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

9)   Interpelacje i zapytania radnych.  

10) Sprawy różne. 

11) Zakończenie obrad XVIII Sesji Rady Gminy.              

 

Ad. pkt 3-go. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Sobolewski poinformował, że protokół z XVII 

Sesji Rady Gminy wyłożony był do wglądu w Urzędzie Gminy pokój Nr 1. Zapytał, czy są  

uwagi do protokołu. Radni uwag nie wnieśli i protokół został przyjęty w głosowaniu jawnym  

jednogłośnie w następującym składzie: Piotr Adam Andrukiewicz, Bobryk Maria, Bubienko 

Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska 

Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Ryszkiewicz Mirosław, 

Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel. 

 

Ad. pkt. 4-go. 

 

Wójt Pan Andrzej Humienny poinformował o następujących   działaniach:  

- wydaniu 10-ciu zarządzeń – 5-ciu  organizacyjnych, 5-ciu  finansowych;  

- dostaliśmy 500 tys. z programu PGR-owskiego z Ministerstwa, było składane na 4 miliony, 

ale nasze województwo całe dostało 7,5 miliona, także myślę, że też nieźle, na świetlicę, 

- został zakończony program transgraniczny, teraz czekamy na audyt no i na zwrot dotacji,  

- dziś powołujemy komisję gradową i huraganową, dostaliśmy pozwolenie od Wojewody,  

- dostaliśmy dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego na OSP 14 tys., z KSRG 5 tys. i z 

MSWiA 10 tys., 

- szykujemy się do obchodów 100-lecia naszej straży pożarnej OSP 8 sierpnia, także wszystkich 

serdecznie zapraszamy. Na razie zbieramy dotacje, z Urzędu Marszałkowskiego, od Marszałka 

dostaniemy 10 tys. Powiat, pan Starosta zgodził się być współorganizatorem, daje nam scenę, 

jakieś atrakcje plus jeszcze pewną kwotę na występy. My mamy na to przeznaczone 20 tys. i 

nie chcemy tego przekroczyć. 

Pytania: 

Radny Pan Kazimierz Rusiecki: Czy to będzie powiązane razem z Dniami Nowego Dworu? 



Wójt: Nie będziemy robić Dni Nowego Dworu, to będzie w zamian za Dni Nowego Dworu. 

Nie byliśmy przygotowani, bo była pandemia, więc zabezpieczyliśmy 20 tys.  na to i zbieramy 

fundatorów. 

Radny Pan Mirosław Ryszkiewicz: Mam pytanie do Pana Wójta, z tego funduszu obszarów po 

PGR-owskich, sprawa tej drogi, jest coś składane? 

Wójt: Miała być zwiększona dotacja, wystąpiliśmy z trzema wnioskami, na drogę od Bobry do 

Chilmon- 2 mln, milion na świetlicę i 800 tys. na przepompownię. Niestety przeszła tylko 

świetlica i to tylko na 500 tys. Nasze województwo dostało w sumie 7,5 miliona. Może jeszcze 

coś tam ruszy i będą dokładać. Z trzech naszych projektów wybrali tylko jeden. Zależało nam 

najbardziej na tej drodze, żeby zrobić, ale wyszło jak wyszło. Z naszego powiatu przeszły tylko 

3 wnioski, a każda gmina miała jakiś PGR. 

Radny Pan Daniel Szczurko: Mam jeszcze jedno pytanie, bo widziałem na stronie BIP pojawiły 

się pisma dotyczące spalarni, coś tam ruszyło? 

Wójt: To cały czas się toczy, Urząd Marszałkowski żąda jakichś wyjaśnień, inwestor składa 

wyjaśnienia. 

 

Ad. pkt. 5-go. 

 

Sprawozdanie z działalności Nowodworskiego Ośrodka Kultury za 2020 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, że ww. sprawozdanie zostało omównione na 

posiedzeniach komisji. Pytań oraz uwag nie było.   

 

Ad. pkt. 6-go.  

Sprawozdanie z działalności Referatu Komunalnego za 2020 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, że ww. sprawozdanie zostało omównione na 

posiedzeniach komisji. Pytań oraz uwag nie było.   

 

Ad.pkt. 7-go.  

Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Nowy Dwór za 2020 rok i przeprowadzenie nad 

nim debaty. 

Przewodniczący Rady poinformował, że raport był analizowany na komisjach. Pytań i uwag 

nie było.  

 

Ad. pkt. 8-go. 

 

Podjęcie uchwał: 

- w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Nowy Dwór wotum zaufania. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XVIII/129/21 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Nowy Dwór wotum 

zaufania została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie:  Piotr Adam 

Andrukiewicz, Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, 

Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki 

Kazimierz, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko 

Daniel.  

 



- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Nowy Dwór za 2020 rok i 

sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Nowy Dwór za 2020 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Pytań nie było. 

Uchwała Nr XVIII/130/21 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Nowy 

Dwór za 2020 rok i sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Nowy Dwór za 2020 

rok została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie:  Piotr Adam 

Andrukiewicz, Bobryk Maria, Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, 

Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki 

Kazimierz, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko 

Daniel.  

- w sprawie w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Nowy Dwór absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Nowy Dwór za 2020 rok . 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Odczytał także Uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 15 czerwca 2021 r. w spawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Nowy Dwór wniosku o udzielenie 

absolutorium za 2020 r. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XVIII/131/21 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Nowy Dwór absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu Gminy Nowy Dwór za 2020 rok została przyjęta w głosowaniu 

jawnym jednogłośnie w składzie:  Piotr Adam Andrukiewicz, Bobryk Maria, Bubienko Roman, 

Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, Kulmaczewska Krystyna, 

Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski 

Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel.  

Przewodniczący Pan Stanisław Sobolewski: Panie Wójcie, bardzo gratuluję. 

Wójt Andrzej Humienny: Dziękuję ślicznie. Chciałbym podziękować wszystkim Wam tutaj 

zebranym za wasze zaufanie, mam nadzieję, że wasza praca będzie was jeszcze bardziej 

motywować. Dziękuję radnym, dziękuję pracownikom, którzy się tu spisali. Mam nadzieję, że 

będziemy dalej się rozwijać, a czekają nas w najbliższych trzech latach cztery duże inwestycje 

drogowe i mam nadzieję, że podołamy temu wspólnie. Dziękuję.  

 

- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Pytań nie było. 

 

Uchwała Nr XVIII/132/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok została przyjęta 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie w składzie:  Piotr Adam Andrukiewicz, Bobryk Maria, 

Bubienko Roman, Drożdżejko Paweł, Gawrylik Przemysław, Kalenik Katarzyna, 

Kulmaczewska Krystyna, Możejko Marcin, Raducha Mirosław, Rusiecki Kazimierz, 

Ryszkiewicz Mirosław, Sobolewski Stanisław, Stasiulewicz Elżbieta, Szczurko Daniel.  

 

Ad. pkt. 9-10-go. 

Sprawy różne: 

Przewodniczący Pan Stanisław Sobolewski: Proszę o głos Pana Grzegorza odnośnie 

szacowania strat. 



Grzegorz Rutkowski: 23 czerwca na terenie naszej gminy było gradobicie oraz huragan. 

Będziemy powoływali komisję do spraw szacowania strat zarówno po gradobiciu jak i po 

huraganie. Jeżeli ktoś będzie miał z rolników straty to można zgłaszać tutaj do nas. 

Radny Pan Przemysław Gawrylik: To chodzi tylko o straty w uprawach, tak? 

Grzegorz Rutkowski: Uprawy, również jeżeli komuś dachy zdjęło, też można zgłaszać. 

Radny Pan Kazimierz Rusiecki: Do kiedy? 

Grzegorz Rutkowski: Do 16 lipca. Tutaj akurat to jest 3 tygodnie. Właściwie jeżeli są straty tak 

do 30% gdzieś na przykład na owsie to po 3 tygodniach i tak już po uprawach tego nie będzie 

widać.  

Przewodniczący Pan Stanisław Sobolewski: Czyli trzeba składać jak najszybciej. 

Grzegorz Rutkowski: Jak najszybciej trzeba składać. Postaramy się jak najszybciej to 

oszacować.  

 

Przemysław Gawrylik: Kiedy w Koniuszkach oświetlenie będzie włączone, bo ktoś wyłączył? 

Wójt: Zgłosimy to. Mamy podpisaną umowę, oni mają obowiązek przyjechać. 

Maria Bobryk: U nas we wsi już dawno się nie pali. 

Daniel Szczurko: Było powiedziane, że będzie szacowanie strat w uprawach, ale też są drogi 

powymywane, no i oczywiście też trzeba krzaki powycinać. 

Marcin Możejko: Mam pytanie o tą drogę na Synkowce, czy coś tam wiadomo? 

Wójt: Mamy 3 lata. Będziemy teraz składać na dofinansowanie, 1,5 mln na to mamy, kosztorys 

jest bodajże na 3 miliony, we wrześniu lub sierpniu, bo jeszcze Wojewoda nie ogłosił naboru. 

Chcemy zgłosić to, żeby mieć jeszcze większe dofinansowanie. Staramy się przerobić tam, 

żeby obniżyć koszty, bo strasznie wysoko poszły koszty. 3 miliony za niecałe 2 kilometry. 

Piotr Andrukiewicz: Żeby u nas łąki podsypać. 

Wójt: Było robione, mają jeszcze raz podjechać. 

Daniel Szczurko: Ja jeszcze chciałbym złożyć podziękowania i słowa uznania dla Koła 

Gospodyń Wiejskich Nove Dworzanki, które oczyściły teren, tutaj pieliły. To są postawy godne 

uznania. 

Krystyna Kulmaczewska: Bardzo uczynne są dziewczyny. Teraz należy podziękować 

strażakom, teraz bardzo dużo szkody się działo. Jeździli i pomagali, gdzie podtopienia, zalania 

tam strażacy byli. 

 

Ad. pkt. 11-go.  

  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław 

Sobolewski  zakończył obrady XVIII Sesji VIII kadencji Rady Gminy Nowy Dwór.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokółował:         Przewodniczył :  

       

Agnieszka Chołko       Stanisław Sobolewski 


